
Referat bestyrelsesmøde den 26/11-24
Deltagere: Jytte Villholth, Per Knudsen, Hanne Rasmussen, Annie Nielsen og 
Thorkild Møller
Referent: Ninna Knudsen

1. Siden sidst.

    Der har været afholdt fællesspisning, med flot fremmøde.
    Som noget nyt har vi afholdt en damefrokost med ostebord, med god 
    tillslutning og ønske om at det skulle blive en tradition.

   Bestyrelsen har fået en henvendelse fra en evt. ny beboer, som gerne ville        
   flytte ind, Han ville gerne have sin hund med og ønskede dispensation til at 
   have den med. Der blev henvist til reglerne om at det ikke er tilladt i afd. 42,  
   og det flere gange har været på afdelingsbestyrelsesmøde, hvor det hver 
   gang er blevet nedstemt. Han ville gå videre til Almenbo.

2. Status på opgaver sendt til Frank. 

    Hækken mod vejen skulle blive klippet inden for den næste uge.
    Frank har endnu ikke fået taget hul på opgaverne på skemaet, vi sendte til 
    ham i oktober. Han vil kikke på det.
    Vi aftaler at der fremover bliver sendt mail til Frank og Mogens angående  
    opgaver, og rykket efter 14 dage hvis opgaverne ikke bliver løst.

3. Planlægning af opgaver, ved arrangementer i december. Hvem gør hvad?

    Opgaver fordeles.

4. Økonomi.

    Økonomien ser fin ud.

5. Evt.

    Næste fællesspisning den 13/1- 25.

Næste møde den 28/1 2025


